
  

 

                                      

                                      PROCES-VERBAL, 

 
 Încheiat azi 22.08.2014  orele 1000 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
august 2014 ,conform convocatorului înregistrat la nr.3067/20.08.2014 . 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local  dl.Săndulescu,fiind absent motivat. 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este aprobat 
cu 10 voturi. 

Domnul preşedinte de şedinţă  prezintă ordinea de zi pe care o supune spre 
aprobare şi care este aprobată cu unanimitate de voturi.  

1.Proiect de hotărâre cu privire  la   organizarea si desfasurare examenului pe  
promovare in clasa,  grade sau trepte profesionale a personalului contractualdin  cadrul 
aparatului    permanent al  consiliului local si din institutiile si serviciile publice de 
interes local ale  

Consiliului Local Cungrea,precum şi stabilirea   membrilor comisiei de 
examinare şi a comisiei de soluţionare a contestaţiilor. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Andronie Gabriela 

2.Proiect de hotărâre cu privire  la  rectificare buget. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 

  3.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
Dl.Niţi:Până în prezent am modificat bugetul local de nenumărate ori.Nu –l 

aprobăm la început de an? 
D-na contabil:S-au dat bani pentru învăţământ. 
Dl.Nicolescu:Diferenţele salariale au fost eşalonate pe 5 ani,în primul an 5%,în 

anul 2- 10%,în anul 3-25%,în anul 4-30% şi în anul 5-35%.Aceste sume se achită din 
TVA nu afectează bugetul local.Toate aceste modificări intervin datorită Legii 
educaţiei,în care s-a introdus un articol care spune că unităţile şcolare vor fi finanţate 
în funcţie de costuzl/elev.Această sumă e insuficientă şi de aceea se face rectificarea. 

Dl.Popa:Sunt de acord cu cele două proiecte de hotărâre,sunt de nerefuzat de 
către consiliul local.E o activitate de acurateţe a modului de lucru şi de acum se ştie 
cine cui se adresează,ce are de făcut.E moral săse treacă prin această comisie. 

Se supun la vot proiectele de hotărâre şi aprobate cu 10 voturi pentru. 
Se declară închise lucrările şedinţei. 
 

                 Preşedinte,                              Secretar, 

      Petre Sorin NICOLESCU           Gabrierla ANDRONIE 

 
 


